

70B

Introduction of Service 70B 路线70B短程服务

From Monday, 27 August 2012, Service 70B will be introduced to better serve commuters' travel needs in the morning. Operating from 6.50am to 10.00am on weekdays (excluding public holidays), it will ply between Yio Chu Kang Road and Serangoon Central and call at these bus stops:

从2012年8月27日，星期一起，路线70B将川行于杨厝港路和实龙岗中路，以配合乘客的乘车需求。此路线将在周日（公共假期除外）早晨6.50分至10.00点之间，在以下巴士站停留载客：

Road Name 路名	Bus Stop Description 巴士站名称	Bus Stop No. 巴士站号码
YIO CHU KANG RD	OPP SERENITY PK	55101
	TAS RECEIVING STN	67011
	OPP DEDAP RD	67021
	AFT JLN KAYU	67041
	OPP SELETAR HILLS EST	67051
	AFT JLN SELASEH	67061
	OPP ST VINCENT DE PAUL CH	67071
	BEF BLK 965	64129
	BLK 953	64119
	GRACEHAVEN S ARMY	64109
	OPP BLK 139	63219
	TOHO GREEN	63209
	AFT S'GOON NTH AVE 1	63199
	AFT S'GOON GDN WAY	63189
	BEF TAI SENG CHR CH	63179
YIO CHU KANG LINK	S'GOON SPORTS CPLX	63369
SERANGOON CENTRAL	BLK 206	66379
	S'GOON STN (TERMINATING STOP)	66359

139A

Introduction of Service 139A 路线139A短程服务

From Monday, 27 August 2012, Service 139A will be introduced to better serve commuters' travel needs. It will ply between Toa Payoh Interchange and Kim Keat Road, and call at the following bus stops on weekdays (excluding Public Holidays) between 7.00pm and 8.00pm:

从2012年8月27日，星期一起，路线139A将川行于大巴窑转换站和金吉路，以配合乘客的乘车需求。此路线将在周日（公共假期除外）傍晚7.00点至8.00点之间，在以下巴士站停留载客：

Road Name 路名	Bus Stop Description 巴士站名称	Bus Stop No. 巴士站号码
LOR 6 TOA PAYOH	TOA PAYOH INT	52009
JLN TOA PAYOH	OPP TRELIS TWRS	52079
BALESTIER RD	BALESTIER CTR	50161
	OPP MOULMEIN CC	50171
JLN RAJAH	BLK 102	52401
	BLK 105	52411
WHAMPOA RD	BLK 114	52451
JLN BAHAGIA	BLK 29	52129
	BET BLKS 33/34	52109
KIM KEAT RD	OPP NKF	52099
	OPP JUMBO IND BLDG (TERMINATING STOP)	50159